
 

 

1 

 

KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

 Városstratégiai és Pénzügyi  

Bizottság       

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

27294-12/2019. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

2019. december 10-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ  

(Kecskemét Deák F. tér 1. 103-as terem) 

 

Az ülés időtartama:  10.30 órától – 11.40 óráig 

 

Jelen vannak: 

   Leviczky Cirill   elnök 

   Szőkéné Kopping Rita  alelnök 

    Dr. Fekete Gábor   bizottsági tag 

Józsa Bálint    bizottsági tag 

ifj. Sipos László   bizottsági tag 

Dr. Szabó József   bizottsági tag 

Fücsök Fanni    bizottsági tag 

    

Meghívottak: 

A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Leviczky Cirill:  

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján a bizottság 7 fővel 

határozatképes.  

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e napirend módosító javaslatuk? 

Mivel napirend módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi, ki ért egyet a kiküldött 

napirenddel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság az ülés napirendjét 7 igen, 0 nem és 0 

tartózkodással az alábbiak szerint fogadta el: 

 

53/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság a rendkívüli ülés napirendjét az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

1. I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az iparosított 

technológiával épült lakóépületek energia megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának, valamint az egycsatornás gyűjtőkémények 

felújításának támogatásáról szóló 17/2008. (IV.28.) önkormányzati rendelete 

módosítása 
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II. A társasházak és lakásszövetkezeti lakóépületek energia-megtakarítást 

eredményező felújítási munkáinak támogatására vonatkozó pályázati felhívás 

elfogadása 

Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 1.  sorszámmal szerepel.) 

 

2. A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 3.  sorszámmal szerepel.) 

 

3. I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

köztemetőkről és a temetkezés rendjéről szóló 33/2013. (XI. 29.) önkormányzati 

rendeletének módosítása  

      II. Kegyeleti  közszolgáltatási szerződés megkötése 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 4.  sorszámmal szerepel.) 

 

4. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a díjfizetési 

kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel történő 

várakozási közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő 

használatáról szóló 8/2016. (IV.28.) önkormányzati rendeletének módosítása 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 5.  sorszámmal szerepel.) 

 

5. Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 7.  sorszámmal szerepel.) 

 

6. A Kecskeméti Városfejlesztési Alappal kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 8.  sorszámmal szerepel.) 

 

7. A Kecskemét, Homokbánya 21889 hrsz-ú ingatlanon található raktárépület 

ingyenes használatba adása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 11.  sorszámmal szerepel.) 

 

8. A kecskeméti 18273/2 hrsz-ú, természetben Felsőszéktó városrészben található 

ingatlan és a kecskeméti 10834/1 hrsz-ú, természetben Talfája városrészben 

található ingatlan 129 m2 nagyságú részének forgalomképessé nyilvánítása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 12.  sorszámmal szerepel.) 

 

9. A Bácsvíz Zrt.-t érintő döntések meghozatala  

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 13. sorszámmal szerepel.) 

 

10. Közérdekű kötelezettségvállalás elfogadásával kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
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(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 14.  sorszámmal szerepel.) 

 

11. A Messzi István Sportcsarnok lecserélt lámpatesteinek Kerekegyháza Város 

Önkormányzata részére történő ingyenes átadása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 15.  sorszámmal szerepel.) 

 

12. A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának 

módosítása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 16.  sorszámmal szerepel.) 

 

13. Közfeladat-ellátási szerződés hatályának meghosszabbítása 

Előterjesztő: Falu György alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 20. sorszámmal szerepel.) 

 

14. A Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. 2019. évi finanszírozási szerződésének 

módosítása  

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 21. sorszámmal szerepel.) 

 

15. Az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok 

2020. évi üzleti terve elkészítésére, a beszámolás és az adatszolgáltatás rendjére 

vonatkozó tulajdonosi előírások meghatározása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás, Dr. Homoki Tamás, Falu György Tamás, 

Gaál József alpolgármester 

 

16. I.     A Városi Alapkezelő Zrt.-t érintő döntések meghozatala  

II. Kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévő gazdasági társaságok vezetői  

javadalmazási szabályzatának módosítása 

III.  Díjazással kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

 

17. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi 

munkatervére 

Előterjesztő: Leviczky Cirill elnök 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 

 

 

1. napirend 

I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az iparosított 

technológiával épült lakóépületek energia megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának, valamint az egycsatornás gyűjtőkémények 

felújításának támogatásáról szóló 17/2008. (IV.28.) önkormányzati rendelete módosítása 

II.A társasházak és lakásszövetkezeti lakóépületek energia-megtakarítást eredményező 

felújítási munkáinak támogatására vonatkozó pályázati felhívás elfogadása 
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Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztőt, van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Falu György Tamás: 

Előterjesztőként elmondja, hogy a rendelet-tervezet 7. §-a rendelkezik a hatálybalépésről. 

Eredeti szövegben ez a rendelet a kihirdetést követő napon lépne hatályba. Ezt szeretné 

akként módosítani, hogy a rendelet hatálybalépésének időpontja 2020. január 1. legyen. Kéri, 

hogy a bizottság így tárgyalja az anyagot.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

54/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az iparosított 

technológiával épült lakóépületek energia megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának, valamint az egycsatornás gyűjtőkémények 

felújításának támogatásáról szóló 17/2008. (IV.28.) önkormányzati rendelete módosítása 

II.A társasházak és lakásszövetkezeti lakóépületek energia-megtakarítást eredményező 

felújítási munkáinak támogatására vonatkozó pályázati felhívás elfogadása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottsága 

megtárgyalta Falu György Tamás alpolgármester 27346-1/2019. ügyszámú előterjesztését, és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Falu György Tamás alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Falu György Tamás alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály  

• Dr. Orbán Csaba osztályvezető, Városüzemeltetési Osztály 

• Irattár 

 

2. napirend 

A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztőt, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  
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Berenténé Dr. Meskó Mária: 

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 
55/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi 

Bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 28413-1/2019. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Berenténé Dr. Meskó Mária osztályvezető, Jegyzői Titkárság 

• Irattár 

 
3. napirend 

I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a köztemetőkről és a 

temetkezés rendjéről szóló 33/2013. (XI. 29.) önkormányzati rendeletének módosítása 

II. Kegyeleti közszolgáltatási szerződés megkötése 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztőt, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Szeberényi Gyula Tamás: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi, hogy mikor volt utoljára emelés? 

 

Dr. Orbán Csaba: 

10 éve. 

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 
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Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

56/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

I. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a köztemetőkről és a 

temetkezés rendjéről szóló 33/2013. (XI. 29.) önkormányzati rendeletének módosítása 

II. Kegyeleti  közszolgáltatási szerződés megkötése 

 

A bizottság megtárgyalta dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester fenti tárgyban készült 

előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Dr. Orbán Csaba osztályvezető, Városüzemeltetési Osztály 

• Irattár 

 

4. napirend 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a díjfizetési 

kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel történő várakozási 

közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő használatáról szóló 

8/2016. (IV.28.) önkormányzati rendeletének módosítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Szőkéné Kopping Rita: 

Már le is zárták a kórháznál a parkolót, mert épül a parkolóház. Volt egy lakossági fórum, 

ahol nem mindenki támogatta ezt a kezdeményezést, bár véleménye szerint valamilyen 

megoldást kell találni. Nem szerencsés kiterjeszteni a fizető parkoló övezetet, mert akkor a 

környéken fognak feltorlódni a parkoló autók, ez egy ördögi kör, aminek soha nem lesz vége, 

mert akkor majd az ott lakók kérik, hogy fizető parkolók legyenek. Van-e arról információ, 

hogy mikorra készül el ez a parkolóház? Fizetős lesz-e, vagy esetleg az első óra ingyenes?  

 

Dr. Fekete Gábor: 

Véleménye szerint ez egy jó döntés, mert akik a kórházba igyekeznek, azoknak lesz fizetős a 

parkolás, ők okozzák most ezt a nehézséget. A helyi lakók pedig nagyon kedvező parkolási 

díjat fizetnének. Olyan információról tud, hogy egy éven belül, 2020. december végére 

megépül ez a parkolóház. Van egy ingyenes parkolási lehetőség, de messze van a bejárattól.  
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Dr. Szeberényi Gyula Tamás: 

A képviselő asszony felvetése egy általános probléma. Úgy gondolta, hogy a Nagykörútig 

lesz fizetős, aztán már nem éri meg autóval bejönni a központba. Az élet ezen túlhaladt, egyre 

több autó van, és ezt valahogy kezelni kell. Ennek nincsen vége, az egész város fizető parkoló 

lesz, ugyanis valamilyen módon szabályozni kell a gépjárműveket. Ha nincs fizető parkoló, 

akkor nincs olyan ösztönzés, hogy álljanak át tömegközlekedésre. Természetesen emellett a 

tömegközlekedést is fejleszteni kell, ezzel is foglalkoznak, a kettő együtt működik. Az ott 

lakók érdekében fizető parkolót kell kialakítaniuk, hogy a lakókat tehermentesítsék. Ha pedig 

majd a környező utcában lakók szólnak, akkor ott is el kell rendelni. Ezután már lesz egy 

olyan távolság, hogy inkább bejönnek majd busszal.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem és 3 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

57/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a díjfizetési 

kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel történő várakozási 

közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő használatáról szóló 

8/2016. (IV.28.) önkormányzati rendeletének módosítása 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

29874-1/2019. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 

 

5. napirend 

Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztőt, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Szeberényi Gyula Tamás:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 
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Szőkéné Kopping Rita: 

A Katona József Gimnázium tornacsarnokának építésénél úgy látja, hogy eddig bent 

parkolhattak a pedagógusok, most külső fizető parkoló lesz. Kérdezte is az iskola, hogy lesz-e 

arra megoldás, hogy a pedagógusok ott valamilyen módon kedvezményesen parkolhassanak.  

 

Dr. Szeberényi Gyula Tamás: 

Rajtunk múlik. Ha azt mondják, hogy ajándékoznak nekik kb. 100 EFt-ot egy évben, mert 

ennyi az éves parkolási díj, akkor lesz, és közpénzből adnak. Eddig nem volt csarnoka az 

iskolának, nem volt hol sportolni, edzeni.  

 

Falu György Tamás:  

Nagyon sokan úgy gondolják, hogy ez egy pénzbehajtási módszer, hogy senki nem kap 

semmit a pénzéért, amit parkolási díjként kifizet. Ez óriási tévedés, mert parkolóhelyet kap. 

Ha nem lenne fizető parkolási rendszer, akkor a jelenlegi fizető parkolók környékén dolgozók 

munkába járás céljából leparkolnának reggel munkakezdéskor, és délután a munka 

befejeztével hagynák el a parkolót. Ha bármely intézménynél térítésmentesen ingyenes 

parkolást biztosítanának, akkor nyilván jogosan felmerül a többi intézménynél is az igény, 

telítődne a parkolók száma a belvárosban, és az a pörgés, ami a jelenlegi díjtételeknél 

megvan, az teljesen megszűnne. Főépítész úr célkitűzése, hogy próbálják meg a Kiskörúton 

belüli területet a lehető legkevésbé vonzóvá tenni a járművek számára, hiszen a belváros 

élhetősége, az itt eltöltött idő, a komfortérzet mind egyre rosszabb, ha több jármű van. 

Egyetértve azzal, hogy ez tényleg probléma, nem lenne jó irány, tudomásul véve, hogy a 

gimnázium dolgozóit ez valamilyen szinten hátrányosan érinti, attól eltekintve úgy gondolja, 

hogy ne induljanak el ebbe az irányba.  

 

Leviczky Cirill:  

Véleménye szerint mérlegre kell tenni azt, hogy kap az intézmény egy sportcsarnokot, a 

másik, hogy nem tudnak bent parkolni az udvarban, az, hogy lesz egy sportcsarnok, sokkal 

erősebb érv, mint a parkolás, hiszen az intézmény a gyerekek miatt van.   

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem és 3 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

58/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

 

A bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 3806-19/2019. ügyszámú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Balogh Zoltán osztályvezető, Pályázatkezelési és Közbeszerzési Osztály 

• Irattár 
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6. napirend 

A Kecskeméti Városfejlesztési Alappal kapcsolatos döntés meghozatala 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Mayer Endre:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Dr. Szabó József: 

A bejegyzés alatt álló 5 Mrd Ft hol tart, és a másik 5 Mrd Ft-al mi a helyzet? Az új alappal 

kapcsolatban az alapkezelő kiválasztási folyamata hol tart? 

 

Dr. Mayer Endre: 

Elmondja, hogy 2018-ban kaptak 5 Mrd Ft-ot feltőkésítésre, mivel már megindult 2019. 

februárban az új alap létrehozásával kapcsolatos folyamat. Volt egy átmeneti időszak, amikor 

tárgyalási alapot képezett, hogy a 2018. évi 5 Mrd Ft, a régi alap tőkésítése után kerüljön 

átcsoportosításra az új alapba, ezért a 2018. évi 5 Mrd-nak a feltőkésítése elhúzódott, a tervek 

szerint ez 2019. december 31-ig lezajlik. Ott tartanak, hogy van egy dokumentum, amit a 

Pénzügyminisztérium kért, megküldött részükre, ami a tőkeemeléshez szükséges, a napokban 

várják azt a helyettes államtitkári hozzájárulást, amely alapján a támogatási szerződésnek 

megfelelően átutalják az alap letéti számlájára az 5 Mrd Ft-ot. Jelenleg az 5 Mrd Ft 2018. ősze 

óta egy önkormányzati alszámlán van, záradékolva a Pénzügyminisztérium számára. Ott 

tartanak, hogy minden dokumentumot megküldtek a részükre, reményeik szerint a 

tőkeemelésre sor fog kerülni, beleértve a Nemzeti Bank felé történő eljárási kötelezettséget is.  

A 2019. évi 5 Mrd Ft-al kapcsolatban a 2019. december 12-i közgyűlés dönt a támogatási 

szerződés megkötéséről, ez alapján várhatóan 2020. I. negyedévében fogják tudni megkapni 

az összeget kb. január vége, február eleje környékén.  

Az alapkezelő kiválasztása pedig ott tart, hogy jelen pillanatban a pályázatbenyújtási időszak 

véget ért, egy érvényes ajánlat került benyújtásra, ez a saját alapkezelő cégük volt. A 

közbeszerzési eljárási szabályok alapján január 17-ig kell majd a közbeszerzési eljárást 

elbírálni. Ekkor lesz majd egy lezáró döntés, amely alapján elkezdődik a szerződéskötési 

folyamat. Azért van időbeli elcsúszás, mert nem volt náluk a 2019. évi 5 Mrd, amiből az 

alapkezelőt létre akarták hozni, ezért feltételes közbeszerzés lett kiírva. A 2020. februári 

közgyűlésen kerül sor az új alapkezelővel a szerződés megkötésére, ez lenne a menetrend.  

 

Dr. Fekete Gábor: 

Nagy pénzeket kap az alap, és mindenkiben felmerül, hogy fog ez megtérülni? Véleménye 

szerint a Kecskeméti Városfejlesztési Alap, amely most jön létre, nagyon szimpatikus, 

közelebb érzi magához, mint a Kecskemét Fejlődéséért Alapot, mivel ez a város fejlesztését 

fogja szolgálni, ezt talán jobban tudják ellenőrizni, és remélhetőleg megnyílik a lehetőség a 

KIK-FOR, vagy a TERMOSTAR támogatására, ezek olyan városi cégek, melyek rentábilisak 

lehetnek, bár jól el kell találni azt a szegmenset, ami tényleg meg is térül. Bizakodó ezzel 

kapcsolatban.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 
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Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

59/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A Kecskeméti Városfejlesztési Alappal kapcsolatos döntés meghozatala 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 6341-37/2019. iktatószámú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a tárgyban készült előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Dr. Mayer Endre aljegyző 

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 
 
7. napirend 

A Kecskemét, Homokbánya 21889 hrsz-ú ingatlanon található raktárépület ingyenes 

használatba adása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

60/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A Kecskemét, Homokbánya 21889 hrsz-ú ingatlanon található raktárépület ingyenes 

használatba adása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 21624-2/2019. számú közgyűlési 

előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
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A bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 
8. napirend 

A kecskeméti 18273/2 hrsz-ú, természetben Felsőszéktó városrészben található ingatlan 

és a kecskeméti 10834/1 hrsz-ú, természetben Talfája városrészben található ingatlan 

129 m2 nagyságú részének forgalomképessé nyilvánítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

61/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A kecskeméti 18273/2 hrsz-ú, természetben Felsőszéktó városrészben található ingatlan 

és a kecskeméti 10834/1 hrsz-ú, természetben Talfája városrészben található ingatlan 

129 m2 nagyságú részének forgalomképessé nyilvánítása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 18496-8/2019. számú 

előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyú közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 
 

9. napirend 

A BÁCSVÍZ Zrt.-t érintő döntések meghozatala 
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Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Szőkéné Kopping Rita: 

Az előterjesztés része az is, hogy bizonyos területeket a város meg szeretne vásárolni. Ez 

milyen célból történne? 

 

Dr. Mayer Endre: 

Egyelőre stratégiai célokat tudnak meghatározni. Az adott terület a Kecskeméti Fürdő, illetve 

az Élményfürdő és Csúszdapark mögötti terület. Két területről van szó, egyik egy két tóból 

álló ingatlan, mely kettős funkciós, záportározó, illetve a Kecskeméti Élményfürdő 

termálvizének túlfolyó vizeinek elvezetését szolgálja, másik az emelletti területrész, amely 

kivett telekhelyként üzemel jelenleg, amely korábban már turisztikai beruházásnak volt egy 

tervezett helyszíne, mely nem tudott megvalósulni. A terület turisztikai, szabadidős és 

sporttevékenység folytatására kifejezetten alkalmas. Többek között ezért is merült fel az a 

kérdés, hogy megnézzék, mire tudják azt a jövőben hasznosítani. Egyelőre ez egy tervezési 

folyamat kezdetét jelenti, konkrétan, hogy milyen létesítmény fog itt megvalósulni, hogy mik 

a konkrét szándékok, erről még nem tud beszámolni. A közös gondolkodás megindult. 

Kifejezetten alkalmas a fejlesztésre, potenciális helyen fekszik. Tekintettel arra, hogy a 

cégnek jó a gazdálkodási eredménye, a tulajdonosok éveken keresztül türelmesek voltak, a 

társaságból a nyereséget nem vonták ki, lehetőség adódna ennek a fejlesztési elképzelésnek a 

megvalósítására úgy, hogy a cég működését nem nehezítik meg, hanem élve a tulajdonosi 

jogaikkal, ebből az összegből az önkormányzat a fejlesztést meg tudna valósítani. Egy olyan 

típusú javaslatot tartalmaz az anyag, hogy 3 év határozott időtartamra a BÁCSVÍZ Rt. 

ezeknek a területeknek még a fenntartását, őrzésvédelmét, a füves területek kaszálását, a 

vízgazdálkodási feladatok ellátását a kiadott engedélyek szerint továbbra is ellátja, az 

önkormányzatnak ez egy fillérjébe sem kerül.  Konkrét döntéseket is megfogalmaz az anyag, 

hogy mire kívánja ezt hasznosítani, hogy milyen funkciót szánnak neki. Amikor jelzik, hogy 

birtokba akarnak kerülni, akkor a kerítést is megépítik a részükre. Egy tervezési folyamat 

indul el, és később lenne a konkrét funkció, egyelőre azt tudják, hogy turisztikai, illetőleg 

szabadidősport tevékenység céljára kifejezetten alkalmas ez a terület, stratégiailag nagyon jó 

helyen van.  

 

Szőkéné Kopping Rita: 

Az is elképzelhető, hogy esetleg szálloda lesz? 

 

Dr. Mayer Endre: 

Erre nem tud válaszolni. Olyan elképzelés is van, hogy a Neumann János Egyetem 

fejlesztéseként az egyetemisták részére szervezendő programok keretében nagyobb 

rendezvények lennének a területen, ezek megtartására is alkalmas, hiszen 8 hektáros 

egybefüggő, sík, füves területről van szó. Ha nagyobb épülettömegű létesítményről lenne szó, 

akkor statikai vizsgálatok is kellenének, ráadásul az un. zöld-ékhez való kapcsolódása is elég 

erős, ennek egy teljes mértékű beépítése eléggé valószínűtlen.  
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Leviczky Cirill:  

Hol lesz ennek a közúti kapcsolata? 

 

Dr. Patay Balázs: 

A strand ingatlanán keresztül. Tartalmazza az előterjesztés, hogy össze lesz vonva a strand 

ingatlanával, és azon keresztül biztosítanák a terület közúti kapcsolatát.  

 

Dr. Mayer Endre: 

Ahhoz, hogy az ingatlant meg tudják vásárolni, szükséges egy telekalakítás. Ennek a 

lebonyolításához ez a közúti kapcsolat elegendő, de a későbbiekben ez vizsgálandó. Több 

megoldási lehetőség is adódik.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 2 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

62/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A BÁCSVÍZ Zrt.-t érintő döntések meghozatala 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 15186-9/2019. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

A bizottság Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 15186-8/2019. számú 

előterjesztését a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 
 

10. napirend 

Közérdekű kötelezettségvállalás elfogadásával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 



 

 

14 

 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

63/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Közérdekű kötelezettségvállalás elfogadásával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás 

alpolgármester 29163-2/2018. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 

 

11. napirend 

A Messzi István Sportcsarnok lecserélt lámpatesteinek Kerekegyháza Város 

Önkormányzata részére történő ingyenes átadása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nincs szóbeli kiegészítése.  

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Közelebb nem találtak olyan helyet, ahol fel lehetett volna használni ezeket a lámpatesteket? 

 

Dr. Patay Balázs:  

Kerekegyházáról érkezett megkeresés, elég rossz állapotú lámpatestekről van szó, még ők 

sem biztos, hogy fel tudják használni.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

64/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A Messzi István Sportcsarnok lecserélt lámpatesteinek Kerekegyháza Város 

Önkormányzata részére történő ingyenes átadása 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 27233-5/2019. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

A bizottság Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 27233-4/2019. közgyűlési 

előterjesztését a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 

12. napirend 

A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának módosítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

65/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A Kecskemét Város - Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának módosítása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 61-37/2019. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a közgyűlési előterjesztésben foglaltakat a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Leviczky Cirill bizottsági elnök 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár 
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13. napirend 

Közfeladat-ellátási szerződés hatályának meghosszabbítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Orbán Csaba: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot hozta:  

 

66/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Közfeladat-ellátási szerződés hatályának meghosszabbítása 

 

A bizottság megtárgyalta Falu György alpolgármester fenti tárgyú előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

A bizottság közfeladat-ellátási szerződés módosítása tárgyában készült közgyűlési 

előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Falu György alpolgármester  

• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Dr. Orbán Csaba osztályvezető, Városüzemeltetési Osztály 

• Irattár 

 

 

14. napirend 

A Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. 2019. évi finanszírozási szerződésének 

módosítása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Orbán Csaba: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 
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Hári Ernő: 

Tájékoztatja a bizottságot, hogy a forrásigénynél szerepel a helyi menetrend füzet, amely 

gyakorlatilag elkészült, és a jövő héten megjelenő Kecskeméti Lapokban lesz, amely mintegy 

40 ezer háztartásba kézbesítésre kerül. Ezen felül még 5 ezer példány rendelkezésre fog állni, 

amelyet ügyfélkapcsolati pontokon fog a társaság rendelkezésre bocsátani.  

 

Leviczky Cirill:  

A központnak mi a véleménye arról, hogy mikor lehet majd hozzákezdeni a menetrend 

módosításához? Akár lakossági igények, akár koncepció alapján.  

 

Hári Ernő: 

Erre az évre az a feladat került meghatározásra, hogy az elvégzett utasszámlálási adatok 

alapján olyan menetrend módosításokat eszközöljenek, amely hálózatmódosítás nélkül 

kezelhetők. Ezzel a munkával elkészültek, ez fog megjelenni a 2020. január 1-i életbelépő 

menetrendben. 2020-ra meghatározott feladat, hogy erre a felmérésre alapozva, és a jövő évi 

tavaszán a hétvégi közlekedéssel elvégzendő ugyanilyen felmérési adatokat is már figyelembe 

véve, a legnagyobb munkáltatók, lakossági észrevételek, képviselői javaslatok alapján 

végezzék el azt a feladatot, amellyel a hálózatot a szükséges mértékben csökkentsék, vagy 

bővítsék. A módosított menetrendet 2021. január 1-től szeretnék bevezetni. Egyeztetnek az 

ügyben, hogy a menetjegyet mobiltelefonon keresztül is lehessen venni, hogy ezt a 

szolgáltatást is be tudják vezetni. Ez 2020. I. félévében fog megtörténni. A rendelkezésére álló 

információk alapján 2020. január 1-től ebben a szolgáltatásban nem történik változás.  

Mi van azokkal a jegyekkel, bérletekkel, amiket a Volán Busz Zrt-nél vásároltak, és nem 

használtak fel? A honlapjukon is elérhetők ezzel kapcsolatos információk, a megvásárolt 

december havi bérleteket, az országos meghosszabbított időponttal egyezően, a Kecskeméti 

Közlekedési Központ Kft. elfogadja. A megvásárolt, de fel nem használt menetjegyeket 2020. 

december 31-ig az utasok fel tudják használni továbbra is. Ezzel kapcsolatosan semmilyen 

plusz teendőjük nincs, hogy a szolgáltatás átadás-átvétel minél egyszerűbben, rugalmasabban 

tudjon megtörténni, lehetőleg ezzel kapcsolatosan az utasoknak ne legyen negatív élményük.  

 

Szőkéné Kopping Rita: 

Mit takar pontosan ez a szakmai integrált informatikai rendszer bevezetése? 

 

Hári Ernő: 

Ez azt jelenti, hogy két informatikai rendszert vezetnek be a társaságnál. Egyik a klasszikus 

rendszer, amely a gazdálkodással, humánerőforrással, kontrollinggal kapcsolatos. A másik 

ennél bonyolultabb, összetettebb, ez a személyi forgalomra vonatkozó szakmai tervező 

rendszer, ami gyakorlatilag a menetrend tervezéstől a vonalhálózat tervezésig, akár a 

vezénylésig terjedő információkat tartalmazza.  

 

Szőkéné Kopping Rita: 

Alkalmas lesz ez a rendszer arra, hogy pontos információt adjon arról, hogy a busz mikor 

érkezik?  

 

Hári Ernő: 

A 77 dinamikus kijelzőn sajnos jelenleg rengeteg felkiáltójeles időpont található, ez azt 

jelenti, hogy a statikus menetrendi adatokat jeleníti meg a kijelző tábla, a forgalomban álló 

autóbusz pedig nem küld jelet. Azon dolgoznak a partnercéggel, hogy már az ideiglenes 

autóbusz állományra is ezeket a fedélzeti számítógépeket szereljék fel.  
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Leviczky Cirill:  

Megjegyzi, hogy a közgyűlésen is érdemes ezeket az információkat elmondani, mert így 

nagyobb nyilvánosságot kapnak, és az utazóközönség is tájékozódhat erről.  

 

Dr. Szabó József: 

Mennyire lesz zökkenőmentes az átállás?  

 

Hári Ernő: 

Nem csalódott sem a kollégákban, sem a partnerekben, sem az INTER-TANKER Zrt-ben. 

Dolgoznak közösen, objektív akadályát nem látja annak, hogy január 1-jén úgy kezdjék el a 

szolgáltatást, hogy minden menetrend szerinti járat teljesítve legyen.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

67/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

A Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. 2019. évi finanszírozási szerződésének 

módosítása 

 

A bizottság megtárgyalta dr. Homoki Tamás  alpolgármester fenti tárgyban készült 29.566-

2/2019. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• dr. Homoki Tamás alpolgármester  

• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Dr. Orbán Csaba osztályvezető, Városüzemeltetési Osztály 

• Irattár 

 

15. napirend 

Az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok 2020. 

évi üzleti terve elkészítésére, a beszámolás és az adatszolgáltatás rendjére vonatkozó 

tulajdonosi előírások meghatározása 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Tájékoztatja a bizottságot, hogy az üzleti terv benyújtási időszaka a tavalyi évhez képest 1 

hónapot csúszott, mert több cégtől volt jelzés, hogy a január 31-i időpont túl szoros volt és 

február 28-i határidő lett.  
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Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Dr. Szabó József: 

Az I. féléves gazdálkodásról szóló beszámoló mondata úgy fejeződik be, hogy „..év végi 

várható tervadatait.” Ezt javasolja módosítani az alábbiak szerint: 

 

„… év végi tervadatait, év végi várható adatait, az év végi várható adatokról legalább 

szakmailag megalapozott becsléssel számoljon be a vállalkozás.”  

 

Elmaradnak ezek a várható előrejelzések a beszámolókból, ez a tulajdonost érdekelné.    

 

Szintén az I. féléves gazdálkodási beszámolóban van ez a mondat: 

„A féléves beszámolóban be kell mutatni (nem kell lekönyvelni!) az olyan év végén 

elszámolandó tételeket (értékcsökkenés, értékvesztés, átmenő tételek, stb.), és azok várható 

hatásait is, melyek érintik az adózás előtti eredményt.” 

 

A kiegészítés az alábbi szöveg lenne:  

„Amennyiben ezeknek a nem könyvelt tételeknek a pontos meghatározása aránytalanul sok 

munkát igényelne, és/vagy a vonatkozó előírások, akár a belső szabályozás szerint egy-egy 

tételnek félévkor történő meghatározásával nem kap a cég megbízható adatokat, akkor erre 

a jelentésében térjen ki a vállalkozás. Ebben az esetben is becsülje meg ezeket körülbelüli 

nagyságrendben.” 

Ezt akarják elérni. A cégek egy része lekönyveli havonta, másik része nem könyveli le, 

harmadik része nem látja értelmét, de ez a tulajdonos elé beterjesztett beszámoló, a tulajdonos 

tisztán akar látni.  

 

A Felügyelőbizottság 2020. évi ellenőrzési tervének elkészítése és beszámolás az előző évi 

ellenőrzési terv szerinti feladatok ellátásáról (2020. március 29.) 

Javasolja ezeken a beszámolókon a felügyelőbizottsági elnökök jelenlétét biztosítani.  

 

Egyéb: 

A kiértesítő levelekbe javasolja beleírni, hogy az igazgató és a könyvvizsgáló év végén 

vegyen részt a beszámolókon.  

  

Dr. Patay Balázs: 

A Dr. Szabó József által elmondott javaslatok beépíthetők az anyagba. 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi a jelen lévő alpolgármestereket, hogy felvállalják-e az elhangzott javaslatokat? 

 

Dr. Szeberényi Gyula Tamás: 

Felvállalja. 

 

Falu György Tamás: 

Felvállalja.  

 

Leviczky Cirill:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Megkérdezi, hogy ki ért egyet Dr. Szabó József bizottsági tagnak a határozat-tervezet 

melléklete módosítására vonatkozó javaslataival?  
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Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással a 

módosító javaslatokat elfogadta.  

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi, hogy ki ért egyet a módosító javaslatokkal kiegészített határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot hozta: 

 

68/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Az önkormányzat kizárólagos és többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok 2020. 

évi üzleti terve elkészítésére, a beszámolás és az adatszolgáltatás rendjére vonatkozó 

tulajdonosi előírások meghatározása 

 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta Kecskemét Megyei Jogú Város 

alpolgármesterei 959-34/2019. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.) A bizottság felkéri a kizárólagos és többségi önkormányzati tulajdonban álló 

gazdasági társaságok vezető tisztségviselőit, hogy az általuk képviselt gazdasági 

társaság üzleti tervét, féléves és éves beszámolóit jelen határozat mellékletét képező 

tulajdonosi előírások szerint állítsák össze és feladataikat az abban rögzített 

határidőben teljesítsék.  

 

2.) A határozat mellékletét képező „Gazdasági Társaságokkal kapcsolatos egységes 

előírások 2020. évben” című mellékletben a 2020. I. féléves gazdálkodásról szóló 

beszámoló tekintetében a 2. bekezdés az alábbiak szerint módosul: 

 

„A féléves beszámoló tartalmazza a tárgyévet megelőző év féléves tényadatait, 

tárgyévet megelőző év végi tényadatait, a tárgy évi féléves tényleges és a tervezéssel 

érintett gazdasági év tervadatait ,továbbá az év végi várható adatait. Az év végi 

várható adatokról legalább (szakmailag megalapozott) becsléssel számoljon be a 

vállalkozás.“ 

 

3.) A határozat mellékletét képező „Gazdasági Társaságokkal kapcsolatos egységes 

előírások 2020. évben” című mellékletben a 2020. I. féléves gazdálkodásról szóló 

beszámoló tekintetében az 5. bekezdés az alábbiak szerint módosul:  

 

„A féléves beszámolóban be kell mutatni (nem kell lekönyvelni!) az olyan év végén 

elszámolandó tételeket (értékcsökkenés, értékvesztés, átmenő tételek, stb.) és azok 

várható hatásait is, melyek érintik az adózás előtti eredményt. Amennyiben ezeknek a 

nem könyvelt tételeknek a pontos meghatározása aránytalanul sok munkát igényelne 

és/vagy a vonatkozó előírások (akár a belső szabályozás) miatt egy-egy tételnek a 

félévkor történő meghatározásával nem kap a cég megbízható adatokat, akkor erre a 

jelentésében ki kell térni. Ebben az esetben a vállalkozásnak be kell mutatni, hogy a 

tapasztalatai alapján ezek a tételek lekönyvelésük esetén milyen irányba és 

megközelítőleg milyen mértékben változtatnák az ezek nélkül kimutatott adózás előtti 

eredményt.” 
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4.) A bizottság felkéri az előterjesztőket, kérjék fel a felügyelő bizottságok elnökeit arra, 

hogy a felügyelő bizottságok 2020. évi ellenőrzési tervének és az előző évi ellenőrzési 

feladatok végrehajtásának bizottság általi tárgyalásán vegyenek részt.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:     Dr. Szeberényi Gyula Tamás, Falu György Tamás, Dr. Homoki Tamás, 

Gaál József alpolgármesterek 

 

5.) A bizottság felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a fenti döntésről a 

kizárólagos és többségi önkormányzati tulajdonban álló gazdasági társaságok vezető 

tisztségviselőit tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

• Falu György Tamás alpolgármester 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

• Gaál József alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 
 

16. napirend 

I.     A Városi Alapkezelő Zrt.-t érintő döntések meghozatala  

II. Kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévő gazdasági társaságok vezetői  

javadalmazási szabályzatának módosítása 

III.  Díjazással kapcsolatos döntés meghozatala 

 

Leviczky Cirill:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Patay Balázs:  

A módosítások részben összefüggenek egymással. Az alapkezelőnek a működéssel 

kapcsolatos speciális szabályok miatt külön javadalmazási szabályzata lesz, amely nem csak a 

gazdasági társaságokra vonatkozó szabályokra, hanem a munkavállalókra is kiterjedő 

javadalmazási szabályzat egyben. Ezzel összefüggésben nyilván a mostani javadalmazási 

szabályzatból kikerül az alapkezelő. A jutalmazás tekintetében van egy korrekció, illetve egy 

pontosítás, egy felső határnak a megszabása, ami jutalom esetén is 6 havi összeg.   

 

Leviczky Cirill:  

A határozat-tervezet III. pontjában a havi szó nem maradt ki?  

 

Dr. Patay Balázs:  

Nem, mert ez jutalom, évi egyszeri kifizetés.  
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Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

69/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

I.     A Városi Alapkezelő Zrt.-t érintő döntések meghozatala  

II. Kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévő gazdasági társaságok vezetői  

javadalmazási szabályzatának módosítása 

III.  Díjazással kapcsolatos döntés meghozatala 

 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 959-36/2019. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1) A bizottság úgy dönt, hogy a Városi Alapkezelő Zrt. (a továbbiakban: Alapkezelő) 

javadalmazási szabályzatát határozat 1. sz. mellékletét képező tartalommal jóváhagyja. 

 

2) A bizottság az Alapkezelő vezérigazgatójának 2019. évi prémiumfeladatait a 

felügyelőbizottság javaslatának figyelembevételével az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1. Az Alapkezelő üzleti tervében szereplő eredményterv (EBITDA vagy adózott 

eredmény) 10%-os túlteljesítése – 25 % 

 

2. Az Alapkezelő által kezelt tőkealap ipari park, illetve logisztikai ingatlanfejlesztési 

projektjeinek irányítása, felügyelete, folyósítási előfeltételek teljesítésének felügyelete, 

összesen 700 mFt befektetés folyósítása – 30 % 

 

3. Az Alapkezelő által kezelt tőkealap tekintetében új befektetési stratégia kidolgozása, 

új finanszírozási konstrukciók bevezetése – 15 % 

 

4. Az Alapkezelő és az általa kezelt tőkealap szabályzati rendszerének kialakítása, 

véglegesítése – 30 % 

 

A prémium alapja a vezérigazgató 6 havi alapbérének megfelelő időarányos összeg.  

 

3) A bizottság felkéri Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármestert, hogy az Alapkezelő 

vezérigazgatóját a bizottság döntéséről tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

 

II. 
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3. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 

kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságok vezetői javadalmazási 

szabályzatának a határozat 2. sz. mellékletét képező módosítását jóváhagyja azzal, 

hogy a módosítások 2020. január 1. napján lépnek hatályba. 

 

4. A bizottság felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert arra, hogy 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonában lévő 

gazdasági társaságok vezetői javadalmazási szabályzatának a határozat mellékletét 

képező módosítását aláírja. 

 

5. A bizottság felkéri Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a fenti 

alapítói döntésről a kizárólagos önkormányzati tulajdonban álló gazdasági 

társaságok ügyvezetőit tájékoztassa. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

III. 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Junior Sport Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság gazdasági vezetője részére jutalmat állapít meg, melynek mértéke bruttó 

250.000,- Ft, továbbá 6000,- Ft béren kívüli juttatás a Széchenyi Pihenőkártya 

vendéglátás-szállás alszámlára.  

 

2. A bizottság felkéri Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármestert, hogy a Kecskeméti 

Junior Sport Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét a bizottság 

döntéséről tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

 

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Dr. Patay Balázs osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár 

 

17. napirend 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi munkatervére 

 

Leviczky Cirill:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 
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70/2019. (XII.10.) VPB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2020. I. félévi munkatervére 

 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta Leviczky Cirill elnök 28.533-1/2019. 

számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság a közgyűlés 2020. I. félévi munkatervére tett 

javaslatokat kiegészíteni nem kívánja.  

 

A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Képviselőtestületi Osztály 

• Irattár 

 

 

 
*** 

 

Leviczky Cirill:  

Megköszöni a részvételt, valamint a bizottság munkáját és az ülést 11.40 órakor bezárja. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 Leviczky Cirill sk.    Szőkéné Kopping Rita sk. 

     elnök       alelnök  

  


